🇬🇧 Rosen, Roger & Maass
Delivering the Best of Mississippi and Hill Country Blues Right to Your Door!
When three powerhouse musicians join forces, sparks fly — and Rosen, Roger & Maass are here to prove it. Their sound is raw, soulful, and irresistibly rhythmic — driving Mississippi and Hill Country blues with a touch of swing, charm, and grit.
🎸 Stef Rosen, guitarist and singer from Italy and now based in Berlin, has developed a distinctive and unmistakable style blending Blues, Bluegrass, and Jazz with irresistible charm and originality. Always full of surprises, Stef is one of Europe’s most impressive singers and guitarists. In recent years he has produced several albums that have all been enthusiastically received by audiences and critics alike. Constantly on tour, he has become a fixture at major European Blues Dance Festivals, as well as a respected presence in duos, trios, and bands across the continent. Watch out for this guy!
🎤 Roger C. Wade, from Britain, has long established himself as one of Europe’s most outstanding traditional blues harmonica players and singers. Known for his powerful yet sensitive tone, deep blues feeling, and lively stage presence, Roger’s performances combine virtuosity, warmth, humour, and spontaneity. With 12 albums to his name and several acclaimed productions — including The Lockdown Sessions, now part of Germany’s Haus der Geschichte museum collection — Roger is a true blues storyteller. He’s also the frontman of the long-standing band Roger C. Wade & The Houserockers, which celebrates over 30 years of authentic, high-energy blues. Micha Maass has been part of that band for many years, bringing his unmistakable drive and energy to the group’s sound. Their latest album is out now, keeping the spirit of real blues alive and well.
🥁 Micha Maass, born in East Berlin, has spent three decades on the road bringing Blues, Boogie and beyond to audiences everywhere. A creative, swinging and entertaining drummer, Micha has performed with legends like Mojo Buford (Muddy Waters Band), Paul Orta, Gene Taylor, and Little Willie Littlefield. He’s the founder and artistic director of the Blue Wave Festival and Blues Camp Rügen, and a four-time German Blues Award winner for Drums & Percussion. Micha’s playing is always driving, dynamic, and full of soul — the heartbeat of any band he joins.
Together, these three exceptional artists inject the classic trio format with fresh energy, deep roots, and infectious joy.
Expect a show full of gritty Mississippi grooves, hypnotic Hill Country rhythms, and pure blues power — a night that’s authentic, surprising, and unforgettable!



🇩🇪 Rosen, Roger & Maass
Treibender Mississippi- und Hill-Country-Blues – direkt zu Ihnen gebracht!
Wenn sich drei Ausnahmemusiker zusammentun, darf man Funken erwarten – und genau das liefern Rosen, Roger & Maass! Ihr Sound ist roh, erdig und voller Energie – treibender Mississippi- und Hill-Country-Blues mit einer Prise Swing, Charme und Authentizität.
🎸 Stef Rosen, Gitarrist und Sänger aus Italien, lebt seit einigen Jahren in Berlin und hat sich mit seinem unverkennbaren Stil – einer Mischung aus Blues, Bluegrass und Jazz – einen Namen gemacht. Immer charmant, immer überraschend und voller Energie zählt Stef zu den beeindruckendsten Sängern und Gitarristen der europäischen Bluesszene. In den letzten Jahren hat er mehrere Alben produziert, die von Publikum und Kritik begeistert aufgenommen wurden. Ständig auf Tour, ist er ein fester Bestandteil zahlreicher Blues Dance Festivals und europaweit in unterschiedlichen Formationen zu erleben. Ein Musiker mit Leidenschaft – man muss ihn einfach erleben!
🎤 Roger C. Wade, Brite mit Herz und Seele des Blues, zählt seit Jahrzehnten zu den führenden Mundharmonikaspielern Europas. Sein Stil: kraftvoll, gefühlvoll, virtuos und immer authentisch. Ob auf der Bühne mit Band, im Duo oder im Trio – Roger begeistert durch Spontaneität, Humor und pure Energie. Mit zwölf veröffentlichten CDs und als Produzent mehrerer hochgelobter Projekte – darunter The Lockdown Sessions, die aufgrund ihrer historischen Bedeutung in das Haus der Geschichte aufgenommen wurden – steht Roger für echten, handgemachten Blues.
Mit seiner Band Roger C. Wade & The Houserockers, die seit über 30 Jahren besteht, prägt er die europäische Bluesszene. Micha Maass ist seit vielen Jahren Teil der Band und sorgt mit seinem unverwechselbaren Groove für zusätzlichen Drive. Das aktuelle Album ist jetzt erhältlich – authentischer Blues vom Feinsten!
🥁 Micha Maass, geboren in Ost-Berlin, ist seit über 30 Jahren eine feste Größe der deutschen Bluesszene. Der vierfache Gewinner des German Blues Award und Gründer des Blue Wave Festivals sowie des Blues Camp Rügen hat mit Größen wie Mojo Buford (Muddy Waters Band), Paul Orta, Gene Taylor und Little Willie Littlefield gespielt. Seine Auftritte sind energiegeladen, kreativ und mitreißend – der Rhythmus, der den Blues zum Leben erweckt!
Diese drei Musiker sind jeder für sich eine Klasse für sich – gemeinsam aber verleihen sie dem klassischen Trio-Format eine neue, aufregende Frische.
Erleben Sie einen Abend voller Mississippi-Grooves, Hill-Country-Vibes und purer Blues-Energie – authentisch, lebendig und unvergesslich!

